

Tradition meets Technology Since 1870

源自1870年，传统与现代的融合

The town of Suhl, location of the registered office of MERCOOL-Lubricants GmbH, is situated picturesquely in the Thuringian Forest, the "green heart" of Germany. Suhl is world-famous for its tradition of more than 150 years in the manufacture of hunting and sporting weapon.

The production of these high-precision weapons requires the use of modern metalworking fluids, such as soluble and neat oils. Based on these traditions and in the process of continual development of technology, MERCOOL-Lubricants GmbH is now in a position to provide the customers with a wide range of metalworking fluids.

In close cooperation with customers and application engineers, our experienced research and development team has been developing and compiling product concepts that meet the highest industrial standards as well as occupational safety, environment and health protection requirements.

Besides the modern soluble and neat cutting fluids for the metalworking industry, the product range of MERCOOL includes also rust preventives, greases, packages for metalworking fluids, as well as service and maintenance products. Today, all the specialized products of MERCOOL can be widely used not only for different metal cutting processes, but also for e.g. metal forming operations with highest technical requirements.

MERCOOL LUBRICANTS GMBH. 位于德国苏尔市Suhl, 坐落于德国的“绿色心脏”-风景如画的图灵根森林。Suhl苏尔市以生产狩猎以及运动武器装备誉满全球, 在这个传统工业已经有长达150多年的历史。

高精度武器装备的生产离不开现代金属加工液应用, 包括水溶性和纯油性加工液。基于这个传统行业, 以不断革新的技术能力, **MERCOOL**润滑技术可以提供给客户相应的全系列金属加工液。

通过与其客户以及应用工程师紧密合作, 我们经验丰富的研发团队秉承多元化融合产品理念, 以确保我们的产品能满足最高工业级标准, 比如职业安全标准, 环境和健康保护的要求。

除了金属加工行业的优质水溶性以及纯油切削液**MERCOOL**产品也包括防锈剂、润滑脂, 金属加工液的添加剂包, 用于售后维护的系列产品。如今, 所有**MERCOOL**的特殊产品不仅可以广泛用于金属切削加工, 同时在最高技术要求的成型加工工艺中也得到了很好的应用。

An Evolved Technologies, Consistent Quality Coolant from Germany

源自德国，与时俱进的技术，始终如一的品质。